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شماره 1693

به گزارش دریافتی شیرازنوین به نقل از پایگاه خبری وزارت راه و 
شهرســازی )فارس(، مدیرکل راه و شهرسازی فارس با بیان اینکه 
بافت فرســوده شهری در این اســتان بالغ بر ۵۳۷هزار نفر ساکن 
دارد، ساکنان سکونتگاه های غیررسمی در ۵ شهر فارس را حدود 

۱۷۰هزار نفر اعلام کرد.
محمودرضــا طالبان در جمع خبرنگاران گفت: راه و شهرســازی 
نگاه ویژه ای به بازآفرینی محلات هدف بازآفرینی دارد و اعتبارات 
پروژه های بازآفرینی بر اســاس موافقت نامــه تملک دارایی های 

سرمایه ای تعریف شده است.
او به پروژه های بازآفرینی شهری که در استان در دست اقدام است، 
اشــاره کرد و احداث مجموعه فرهنگی ورزشی شیخ علی چوپان 
شیراز، تکمیل خانه محله گلکوب شــیراز، تکمیل خانه محله ده 
پیاله شیراز، تکمیل کتابخانه آخر فردوسی مرودشت، احداث سالن 
ورزشی کوشــکک جهرم، احداث مجتمع فرهنگی دشتاب جهرم، 
احداث خانه کاراته جهرم، احداث مجتمع فرهنگی فراغتی اسفریز 
جهرم و احداث زمین چمن داراب را از جمله این پروژه ها ذکر کرد.
طالبــان همچنین احداث مجتمع فرهنگی فراغتی شــهرک بهار 
شــیراز، اصلاح شــبکه روشــنایی معابر شهرک ســعدی شیراز، 
احداث کانال مشــترک تأسیسات سنگ ســیاه، احداث مجموعه 
چندعملکردی کوشــک میدان شــیراز، احداث مجموعه ورزشی 
سهل آباد شیراز، مجتمع فرهنگی مصلی کازرون، خانه محله نفرآباد 
مرودشت و بهســازی معابر کوچه شاه اســتهبان را از پروژه های 

جدیدی اعلام کرد که برای امسال تعریف شده است.
مدیرکل راه و شهرسازی فارس خاطرنشان کرد: بنا به راهبردهای 
ابلاغی و تأکید بــر تعریف و طراحی پروژه هــای چندعملکردی، 
پروژه های مختلف زیربنایی و روبنایی مشــخص شــده که ضمن 
گستردگی در سطح بافت های ناکارآمد شهرهای هدف استان، امید 
اســت موجب افزایش کیفیت زندگی، عدالت اجتماعی و توســعه 

پایدار محلات هدف در استان شود.
طالبــان به مهم تریــن پروژه هایی که اکنون در حال اجراســت و 
ضرورت و میزان تأثیر آنها بر کیفیت زندگی مردم اشــاره و عنوان 
کرد: مجموعه فرهنگی ورزشی شیخ علی چوپان شیراز از مهم ترین 
این پروژه هاســت که به دلیل پایین بودن ســرانه فضای خدماتی 
و جمعیت جوان ســاکن در محله و همچنین معضلات اجتماعی 
و نبود امکانات تفریحی و آموزشــی ضــرورت احداث مجموعه را 

دوچندان کرده است.
او همچنین پیشــرفت فیزیکی این پروژه ها را به طور متوسط ٦۰ 
درصد اعلام و خاطرنشان کرد که به دلیل ابلاغ نشدن موافقت نامه 
 و کمبــود اعتبــار، پروژه هــای جدید در ســال ۱٤۰۱ هنوز آغاز 

نشده است.
مدیرکل راه و شهرســازی فارس با بیان اینکه اعتبارات پروژه های 
بازآفرینی در تمام استان ها بر اساس موافقت نامه تملک دارایی های 
سرمایه ای بین شرکت بازآفرینی شهری و سازمان مدیریت برنامه 
کشور تعریف شــده است، افزود: متأسفانه موافقت نامه های ابلاغی 
عموماً با تأخیر زیاد و حتی در ســال بعد ابلاغ می شود. امسال نیز 

به روال سال های گذشته تاکنون ابلاغ اعتباری انجام نشده است.

طالبــان مهم تریــن فعالیت های انجام شــده در ســکونتگاه های 
غیررســمی را هم شامل احداث خانه محله در محلات گودشیری، 
دباغی، مرودشــت، احداث بخشی از شــبکه آب و فاضلاب محله 
مهدی آباد شــیراز، احداث و اصلاح شبکه روشنایی معابر محلات 
حاشیه نشین مرودشت، احداث مجموعه ورزشی تل سبز مرودشت، 
احداث پارک کودک کازرون، احداث سالن های ورزشی چندمنظوره 
جهرم، اختصاص قیر رایگان برای بهسازی معابر محلات ناکارآمد 
شهری به شهرداری های استان، برگزاری مانور ایمنی در برابر زلزله 
و بلایــای طبیعی، برگزاری مانور زلزلــه و اطفای حریق، برگزاری 
٨ مانور آموزشــی برای پیشــگیری از خطرات چهارشنبه سوری 
در مــدارس مختلف محلات هدف بازآفرینی، برگزاری جشــنواره 
مســابقات ورزشی و اوقات فراغت بانوان خانه محلات شیراز در دو 
ســطح مقدماتی و نهایی، برگزاری مسابقات آشپزی خانه محلات 

هدف شیراز و... عنوان کرد.
مدیــرکل راه و شهرســازی فــارس گفت: هم اینــک ۵۳٦هزار و 
۷٩٨ نفر از جمعیت این اســتان در بافت های فرســوده ۲٨ شهر 
از شهرستان های شیراز، جهرم، مرودشت، داراب، کازرون، نورآباد، 
اســتهبان، اقلید، آباده، سعادت شهر، فراشــبند، فسا، گراش، لار، 
لامرد و نی ریز و در محدوده ای با مســاحت ۳٩٩٤ هکتار ســاکن 
هســتند. طالبان در ادامه خاطرنشان کرد: ۱٦٩هزار و ٨۳٤ نفر از 
جمعیت کل استان فارس در شهرهای شیراز، مرودشت، کازرون، 
داراب و نورآباد، ســاکن ســکونتگاه های غیررســمی هستند که 

مساحتی حدود ۱٤۱٩.٤ هکتار را در بر می گیرد.
مدیرکل راه و شهرســازی استان فارس در ادامه به میزان آسفالت 
معابر خاکی محلات هدف هم اشــاره و اضافــه کرد: از محل قیر 
تخصیــص یافته در ســال ۱٤۰۰، میزان ۳۵۵هــزار متر مربع از 
 ســطوح فاقد آسفالت معابر در ۱۵ شهر استان آسفالت و بهسازی 

شده است.

شهردار شــیراز با تأکید بر کار شــبانه روزی برای 
بهره برداری سر موعد پروژه های عمرانی گفت: باید 

این پروژه ها روزشمار داشته باشند.
محمدحســن اســدی در جلسه  بررســی آخرین 
وضعیــت پروژه های عمرانی شــهرداری شــیراز با 
تأکید بر کار شــبانه روزی در فعالیت پروژه ها برای 
بهره برداری ســر موعد عنوان کرد: باید برنامه ها و 
پروژه های عمرانی روزشــمار داشته باشند. به نقل 
از شــهرداری شیراز، اســدی با بیان اینکه یکی از 
اولویت های مهم شــهرداران مناطق باید پروژه های 
عمرانی باشــد، گفــت: مردم برای ما بســیار مهم 
هستند. باید کار مردم سرعت گیرد. اسدی بر انجام 
پروژه های محرومیت زدایی نیز تأکید کرد. علی اکبر 

سلطانی، رئیس کمیســیون حمل ونقل، ترافیک و 
عمران شورای اسلامی شهر شیراز نیز در این جلسه 

با تأکید بــر زمان بندی به موقــع پروژه ها تصریح 
کرد: باید در روند تملکات تســریع شود. او بر لزوم 

رعایت حال شهروندان در تسریع برای تحویل زمان 
پروژه ها تأکید کرد و گفت: مردم در اولویت هستند 
و باید در کار مردم سرعت دهیم. رئیس کمیسیون 
حمل ونقل، ترافیک و عمران شــورای شــهر شیراز 
همچنین با اشاره به پروژه زیرگذر گویم که به عنوان 
پروژه حــل کننده یک گره ترافیکی در شــمال و 
شمال غرب شیراز است، بیان کرد: این پروژه باید با 
ملاحظه تاب آوری مردم منطقه و کار شبانه روزی به 
موقع تحویل شــود. این جلسه با بررسی پروژه های 
خط ۲ متــرو، زیرگذر گویم، بــزرگ راه ۵۵متری 
جنوب شــهرک حافظ، بزرگ راه ســردار شــهید 
ســلیمانی، بزرگ راه سردار شهید اســتوار، تقاطع 
دوربرگردان نیایش و تقاطع نواب صفوی همراه بود. 

شهرداری شهرســتان اقلید به منظور انجام مسئولیت اجتماعی خود 
اقدام به اجرای سه پویش محیط زیستی در طول سال ۱٤۰۱ کرد.

به گزارش شــیرازنوین به نقل از روابط عمومی و امور رسانه حفاظت 
محیط زیست فارس، شهردار اقلید بیان کرد: نام بردن از شهرداری ها 
به عنوان نهادهای خدماتی صرف، باوری نادرست است و باید با تغییر 
رویکرد شــهرداری ها از ســازمان های خدماتی به نهادهای اجتماعی 

تبدیل شوند.
عبدالله زارع درنیانی اظهار داشت: شهرداری در قبال تمامی شهروندان 
مسئول است و باید برای تحقق حقوق شهروندی آنان از جمله حفاظت 
و بهســازی و زیباسازی محیط زیست و گســترش فرهنگ حمایت از 

محیط زیست تلاش کند.
زارع با اشــاره به اینکه شهرداری اقلید به منظور انجام رسالت خود و 
عمل به مســئولیت های اجتماعی ۳ پویش محیط زیستی راه اندازی 
کرده اســت، گفت: نخســتین پویش تحت عنوان »رویاهای درهای 
پلاستیکی« ویژه جمع آوری درب بطری با تهیه دو عدد ویلچر رایگان 
و تحویل آن به مؤسســه خیریه نرجــس اقلید که محل نگهداری ۳٦ 

دختر توانخواه ذهنی و حرکتی است، انجام شد.

وی خاطرنشــان کرد: هدف از این پویش گسترش فرهنگ حفاظت از 
محیط زیست در زمینه مدیریت پسماند با بهره مندی از ثواب نذورات 

مادی آن برای معلولان بود.
وی همچنیــن در توضیح دومین پویش با عنــوان »پویش گل ماند« 
اذعان داشت: آغاز این پویش با راه اندازی غرفه ای به منظور جمع آوری 
پسماند خشک از شهروندان و در عوض اهدای گل و قلمه تولید شده 

در شهرداری به ازای پسماند های تحویلی بود.
شهردار اقلید گفت: در این طرح نیز ضمن تشویق شهروندان به انجام 
تفکیک زبالــه از مبدأ، آموزش های لازم به منظور تولید خشــکاله و 
ضرورت آبگیری زباله به عنوان بهترین راه ممکن برای کاهش شیرابه 

و جلوگیری از آلودگی آب های زیرزمینی نیز در دستور کار قرار گرفت.
زارع ســومین پویش را »پویش جمــع آوری دارو« به منظور امحای 
اصولی داروهای منقضی شــده برشــمرده و اظهار داشــت: داروهای 

منقضی شده، زباله های خطرناک و مضر محسوب می شوند.
وی افزود: اســتفاده از داروهای تاریخ دار در اردوهای جهادی پزشکان 
در مناطق محروم نیز یکی دیگر از پویش های شــهرداری در راستای 
حفاظت از محیط زیســت اســت. او همچنین از اجــرای طرح »من 
دانش آموز مدرســه سبز هســتم« به منظور فرهنگ سازی در زمینه 
پسماند و جمع آوری پسماند خشک در مدارس و ارائه خدمات رایگان 
نظیــر گل کاری، هرس درختان و ســایر خدمات در مدارس توســط 
شهرداری به زودی خبر داده و خاطرنشان کرد: خوشبختانه شهرداری 
اقلید به عنوان شهرداری برتر در زمینه تنظیف معابر شهری در میان 
شهرداری های استان نیز انتخاب شده است. وی در پایان تصریح کرد: 
این شــهرداری پس از ۱۷ سال برای جانمایی تجمیع اصناف آلاینده 
تعیین تکلیف کرده و برای نخستین بار به راه اندازی باشگاه شهروندی 
شهرداری اقلید و عضوگیری از دانش آموزان مدارس سطح شهر تحت 

عنوان سفیران فرهنگی اقدام کرده است.

مدیرکل راه و شهرسازی فارس: بالغ بر ۵۳۷هزار نفر ساکن بافت فرسوده شهری هستند 

تراکم غیررسمی جمعیت 
طالبان: حدود 170هزار نفر ساکن سکونتگاه های غیررسمی در استان هستند

شهردار شیراز:

وزشمار تجهیز شود وژه های عمرانی به ر پر

شهردار اقلید با تأکید بر عمل به مسئولیت های اجتماعی عنوان کرد:

3 پویش محیط زیستی راه اندازی کردیم 

دکتر ایمانیه یکی از وظایف فرمانداران را توجه و همکاری در تأسیس 
گلخانه ها در شهرســتان ها دانست و افزود: ســتاد گلخانه های استان، 
عملکرد فرمانداران را به صورت مقایسه ای در دوره سه ماهه گزارش کند.

به گزارش شیرازنوین به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل 
استانداری فارس، دکتر محمدهادی ایمانیه، در جلسه ستاد گلخانه های 
استان، از پیگیری های جدیِ انجام شده در این حوزه تشکر کرد و اظهار 
داشــت: اصل مشکلات آب است؛ اما استان هایی که خشک تر از فارس 

هستند، چند برابر استان ما گلخانه دارند.
اســتاندار فارس با اشاره بر اینکه شــاید فرایند های گذشته در مسیر 
درســت نبوده اســت و با تصمیمات جدید و تلاش هــای تازه، اجرای 
این طرح ها سرعت بیشــتری می یابد، افزود: با هماهنگی معاونت امور 
اقتصادی استانداری، پنجره واحدِ تأسیس گلخانه ها تشکیل شود و هر 

هفته یک جلسه با مسئولان ارشد سازمان های مربوطه برگزار گردد.
وی با تأکید بر اینکه عدم پاســخ به اســتعلامات در زمان دو هفته، به 

معنای مثبت بودن نظر سازمان است، اظهار داشت: حداقل در یک ماه 
آینده می بایســت یک جلسه کارگروه حمایت از سرمایه گذاری و رفع 

موانع تولید ویژه ستاد گلخانه ها تشکیل شود.

دکتر ایمانیه یکی از وظایف فرمانداران را توجه و همکاری در تأسیس 
گلخانه ها در شهرستان دانست و افزود: ستاد گلخانه های استان، عملکرد 

فرمانداران را به صورت مقایسه ای در دوره سه ماهه گزارش کند.
وی مدیرکل دفتر هماهنگی امور ســرمایه گذاری و اشتغال استانداری 
را موظف کرد تا پایان سال ۱٤۰۱، برای احداث ۱۰۰۰ هکتار گلخانه، 

سرمایه گذار جذب نماید.
نماینــده عالی دولت در فــارس بر لزوم هدایت کشــاورزان مبنی بر 
مشــارکت در تأســیس گلخانه ها تأکید کرد و اظهار داشت: در قالب 
صندوق مســئولیت اجتماعی، آمادگی داریم بــرای احداث گلخانه ها، 

تسهیلات کم بهره ارائه دهیم.
استاندار فارس با اشاره به بهره برداری از شبکه فاضلاب شهرها از مرکز 
تحقیقات جهاد کشاورزی خواست تا شرایط استفاده از پساب شهرها و 
همچنین اســتفاده از آب خیلج فارس را از نظر کیفیت و سایر جنبه ها 

برای بهره گیری در گلخانه ها بررسی نماید.

استاندار فارس در ستاد استانی گلخانه ها: با تصمیمات جدید و تلاش های تازه، اجرای طرح ها سرعت خواهد گرفت 

مسیرهای غلط اصلاح شود 
دکتر ایمانیه: استان هایی که خشک تر از فارس هستند، چند برابر استان ما گلخانه دارند معاون فرهنگی و اجتماعی وزارت علوم:

ایجاد فضای نقادانه 
در دانشگاه هراس ندارد

معــاون فرهنگی و اجتماعی وزارت علــوم گفت: از ایجاد 
نشــاط و انجام مطالبه گری و نقد در فضای دانشــگاهی 
نهراســیم؛ چراکه اینها برکاتی است که در فضای دانشگاه 

نازل می شود و جامعه را پالایش می کند.
دکتر عبدالحســین کلانتری در آییــن افتتاحیه دهمین 
جشــنواره ملی رویش به میزبانی دانشــگاه شیراز، اظهار 
امیدواری کرد که این جشنواره فرصتی برای تجربه اندوزی 
و به اشــتراک گذاشتن ایده ها و ارتقا و تقویت کانون های 

فرهنگی و دانشجویی باشد.
کلانتری با بیان اینکه طی ســال هایی کــه فعالیت های 
فرهنگی دانشــجویی دچار رخوت شده بود شاهد تأثیرات 
عمیق بر بدنه دانشــجویی کشور بودیم که در وقایع اخیر 
دیده شــد، اضافه کرد: کم کاری هایی در حوزه تربیتی و 
فرهنگی داشــتیم که امروز خود را نشان داده، اما در دل 
این تهدیدات فرصت های زیادی وجود دارد؛ فرصت هایی 

که چالش ها و کم کاری ها را نشان دادند.
او همچنین با بیان اینکه اگر در شرایط عادی کار فرهنگی 
انجام ندهیم، مجبوریم در شرایط غیرعادی، نامتناسب با 
منطق دانشگاه کار غیرفرهنگی انجام دهیم، گفت: تمدن 
ایرانی اسلامی ثمره همزیستی و زندگی مسالمت آمیزی 
است که طی قرن ها این ملت در کنار هم داشته اند و باید 
آن را قدر نهیم. با هم بودن و در کنار هم زیســتن و مدارا 

کردن را باید تجربه کرد و قدر نهاد. 
معاون فرهنگی و اجتماعی وزارت علوم با بیان اینکه جدا 
شــدن نقطه ای نظیر سیســتان از ایران، مضحک است؛ 
چراکه ریشه شــاهنامه و رستم و سهراب در آن دیار قرار 
دارد، گفت: اگر کردستان جدا شود با ریشه های زبانی ایران 

چه می کنید؟ 
کلانتری در بخش دیگری از ســخنان خود خاطرنشــان 
کرد: جشــنواره رویش، نمایش تنوع فرهنگی و اجتماعی 
در دانشگاه هاســت؛ تنوعی از علایق که توسط کانون های 
فرهنگی، علمی و دانشجویی اعتلا پیدا می کنند و در واقع 

تکثری در عین وحدت است.
او ادامه داد: کانون ها در متن دانشــگاه تجلیگر این تکثر 
هستند که به نحو متمدنانه ای آن را نمایش می دهند و در 

واقع نمایشگر مدنیت در دانشگاه هستند. 
معاون فرهنگــی و اجتماعی وزارت علوم بــا بیان اینکه 
کانون هــای فرهنگی و دانشــجویی، فرصتی برای مهارت 
افزایی جامعه پذیری، ارتقای مسئولیت و تعهد اجتماعی، 
فعالیــت جمعی و پیگیــری هدف های مشــترک فراهم 
می کنــد، افزود: کانون ها تمرین زیســت جمعی در متن 
دانشــگاه هســتند. کلانتری با تأکید بر اینکه فرهنگ را 
باید در متن دانشــگاه قرار داد، گفــت: وقتی فرهنگ در 
متن قرار می گیرد، تسهیل کننده انواع کنش ها در جامعه 
دانشــگاهی خواهد شد. او خاطرنشان کرد: از ایجاد نشاط 
و انجام مطالبه گری و نقد در فضای دانشگاهی نهراسیم؛ 
چراکــه اینها برکاتی اســت که در فضای دانشــگاه نازل 
می شــود و جامعه را پالایش می کند؛ البته در این مسیر 
باید به قواعد گفت وگو و کنشــگری هم پایبند بود. معاون 
فرهنگی و اجتماعــی وزارت علوم همچنین با بیان اینکه 
امروز جشــنواره رویش به ثبات خوبی رســیده و نیازمند 
بازنگری و تقویت نقاط ضعف هاســت، اعــلام کرد که با 
پیگیری های انجام شده، جشنواره حرکت در تقویم بنیاد 
ملی نخبگان قرار گرفته و دانشــجویان حائز رتبه های این 
جشنواره، از تسهیلات بنیاد نخبگان بهره مند خواهند شد. 
به گزارش ایســنا، دهمین جشنواره ملی رویش با حضور 
فعالان کانون های فرهنگی و دانشــجویی و کارشناسان و 
مدیران حوزه های فرهنگی دانشگاه های کشور و به میزبانی 
دانشگاه شیراز، عصر روز دوشنبه ۲۳ آبان کار خود را آغاز 

کرد و به مدت سه روز ادامه خواهد داشت.

افزایش 17درصدی
سطح ابلاغ کشت جو در بیضا

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا گفت: در سال جاری 
سهمیه ابلاغی کشت جو در این شهرستان ۱٤هزار و ٦۰۰ 

هکتار است.
بــه گــزارش روابط عمومــی مدیریت جهاد کشــاورزی 
شهرستان بیضا، صدیقه مؤیدی با بیان اینکه از ابتدای آبان 
ماه سال جاری تاکنون بیش از ۲هزار هکتار جو در مزارع 
بیضا کشــت شده اســت، اضافه کرد: کشت این محصول 

استراتژیک تا پایان آذرماه ادامه دارد.
وی اظهار کرد: از این ســطح ابلاغی ۷۱۰۰ هکتار آن جو 

آبی و ۷۵۰۰ هکتار جو دیم است.
مدیر جهاد کشــاورزی شهرستان بیضا تصریح کرد: سهم 
ابلاغی جــو دیم در طرح جهش تولیــد در دیمزارها نیز 

۵هزار هکتار است.
او با اشاره به افزایش ۱۷درصدی سطح ابلاغ این محصول 
نســبت به ســال قبل، افزود: در صورت تحقق کشت این 
سطح، پیش بینی می شــود بالغ بر ۳٦هزار تن جو تولید 
شود. وی عمده ارقام جو کشت شده در مزارع کشاورزی را 

ریحانه، سرارود، ویلما و محلی ذکر کرد.
او خاطرنشــان کرد: بیــش از ۷۵ درصد کشــت جو در 
شهرســتان بیضا مکانیزه و توســط ۵۰ دســتگاه شامل 
کمبینات، کودکار- بذرکار، کشت مستقیم، عمیقکار دیم و 

کشت بر روی پشته در حال انجام است.
مؤیدی ابراز کرد: اســتفاده از ارقام جدید و اصلاح شــده، 
به کارگیــری روش هــای بــه زراعی و بیمــه محصولات 
کشاورزی گام مؤثری در جهت افزایش تولید این محصول 

در بیضاست.

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری
 شیراز خبر داد: 

آموزش چهره به چهره 
در مدارس انجام می شود

معاون حمل و نقل و ترافیک شــهرداری شیراز با اشاره به 
تأیید و تصویب مطالعات ارتقای فرهنگ ترافیک از سوی 
وزارت کشــور، گفت: در تلاش هستیم با دستور استاندار 
فارس، این مطالعات که یک برنامه پژوهشــی و عملیاتی 
کامل است، به عنوان نقشه راه آموزش فرهنگ ترافیک در 

کلان شهر شیراز مدنظر قرار گیرد.
هادی شه دوست شیرازی در جلسه شورای ترافیک استان 
بــه میزبانــی اداره کل آموزش و پرورش، اظهار داشــت: 
قطعاً همراهی همه سازمان ها و نهادهای متولی در ترویج 
فرهنگ ترافیک و اســتمرار آن می توانــد در کوتاه مدت 
و بلندمــدت در فرهنگ ســازی و ارتقــای رفتار ترافیکی 

شهروندان مؤثر باشد.
معاون شهردار شــیراز با اشاره به اینکه در سال تحصیلی 
جدید علاوه بر فعالیت ســه پارک ترافیکی، آموزش چهره 
به چهره نیز در مدارس ابتدایی کلان شــهر شیراز انجام 
خواهد شــد، تصریح کرد: به زودی محتواهای آموزشی به 
زبان ساده و کاربردی از مفاهیم آموزشی فرهنگ و قوانین 
ترافیک بــا بهره گیری از مربیان باتجربــه در مدارس به 

دانش آموزان آموزش داده می شود. 
شه دوست شــیرازی خاطرنشــان کرد: تولید کلیپ های 
آموزشــی ویژه فضای مجازی و برنامه های میدانی شامل 
کمپین و تئاتر های خیابانی نیز برای سایر اقشار پیش بینی 

و اجرا خواهد شد. 

رئیس پلیس آگاهی فارس خبر داد:

دستگیری کلاهبردار 
حرفه ای در شیراز 

رئیس پلیس آگاهی فارس از دستگیری فردی که با ادعای 
نفوذ در ادارات و ســازمان های دولتی، مبالغی وجه نقد و 

سکه طلا از شهروندان کلاهبرداری کرده بود، خبر داد.
سرهنگ کاووس حبیبی در گفت و گو با خبرنگاران بیان 
کرد: در پی مراجعه تعدادی از شهروندان به پلیس آگاهی 
مبنی بر اینکه فردی از طریق اینستاگرام با آنها آشنا شده 
و با ادعای نفوذ در ادارات، اقدام به اخذ مبالغی برای انجام 
کار آنها کرده و پس از مدتی جواب گوی آنها نبوده و از آنها 
کلاهبرداری کرده اســت، پیگیری موضوع در دستور کار 

کارآگاهان اداره مبارزه با جعل و کلاهبرداری قرار گرفت.
او افــزود: کارآگاهان اداره مبارزه با جعل و کلاهبرداری با 
انجام اقدامات فنی، علمی و اطلاعاتی و بررســی اظهارات 
شــکات موفق شــدند محل اختفای متهــم را در یکی از 
محله های شــهر شیراز شناسایی و در یک اقدام ضربتی و 

غافلگیرانه وی را دستگیر کنند.
رئیس پلیس آگاهی فارس خاطرنشــان کرد: متهم پس از 
انتقال به پلیس آگاهی در بازجویی های انجام شــده لب 
به اعتراف گشود و مشــخص شد با جلب اعتماد ۳ نفر از 
شهروندان اقدام به کلاهبرداری و اخذ ٤ عدد سکه و مبلغ 

۵۰۰میلیون ریال از آنها کرده است.
حبیبی با اشــاره به اینکه متهم که دارای ٤ فقره ســابقه 
کیفری است، پس از تشکیل پرونده و سیر مراحل قانونی 
روانه زندان شــد، خاطرنشــان کرد: فضای مجازی جایی 
مطمئن برای ایجاد ارتباط و بیان مشــکلات شــخصی و 
اعتماد به دیگران نیســت و باید شــهروندان فریب افراد 
ناشناس را نخورند و مشکلات و موانع کارهای اداری خود 

را از مسیر درست و قانونی پیگیری کنند.

برداشت زعفران از مزارع 
سرچهان آغاز شد

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان سرچهان از شروع برداشت 
زعفران از سطح ۵ هکتار مزارع این شهرستان خبر داد.

بــه گــزارش روابط عمومــی مدیریت جهاد کشــاورزی 
شهرستان سرچهان، علی موسی پور جشنی افزود: عملیات 
برداشــت این محصول از اواسط آبان ماه آغاز شده است و 

تا اوایل آذر ادامه دارد.
وی با اشاره به اینکه متوســط عملکرد زعفران در هکتار 
بین ۳ تــا ٤ کیلوگرم اســت، تصریح کــرد: پیش بینی 
 می شود امســال میزان ۱۵ کیلوگرم زعفران در سرچهان 

برداشت شود.
موسی پور جشــنی بیان کرد: تا پایان فصل برداشت این 
محصــول، زمینه ایجــاد ٤۰۰ فرصت شــغلی موقت در 

سرچهان فراهم می شود.
به گفته وی، بالا بودن ارتفاع از ســطح دریا باعث شــده 
است محصول زعفران در این شهرستان از مرغوبیت بالایی 

برخوردار باشد.


